

Title (en)

VEHICLE MOSQUITO NET.

Title (de)

INSEKTENSCHUTZ FÜR FAHRZEUG.

Title (fr)

MOUSTIQUAIRE POUR VEHICULE.

Publication

EP 0624130 A1 19941117 (FR)

Application

EP 93900133 A 19930111

Priority

- BE 9200023 A 19920110
- BE 9300001 W 19930111

Abstract (en)

[origin: WO9313956A1] A vehicle window mosquito net comprising a frame (4) and a net (3). The frame has four sides (10, 11, 12, 13) of which three may be attached to the window frame (2) while the fourth (10) is designed to be directed towards the inside of the window opening. A flange (5) which is parallel to the inner side (10) of the frame extends along the whole length thereof so that when the mosquito net is attached to the top of the window frame, it partially covers the closed window pane from the upper side of the window frame and over the whole width of the window opening (38). The flange engages the window pane over its whole width so that, when the window pane is partially lowered, said flange remains in engagement therewith and prevents insects from entering the passenger compartment.

Abstract (fr)

Moustiquaire pour baie de vitre d'un véhicule, comprenant un cadre (4) et une toile (3). Le cadre comporte quatre côtés (10, 11, 12, 13), trois côtés étant destinés à être fixés sur le châssis (2) et un côté (10) étant destiné à être tourné vers l'intérieur de la baie. Un bourrelet (5) est prévu parallèlement au côté intérieur (10) du cadre et il s'étend sur toute la longueur du côté intérieur (10), de manière que lorsque la moustiquaire est fixée au côté supérieur du châssis, elle couvre partiellement la vitre fermée à partir du côté supérieur du châssis et sur toute la largeur de la baie (38), le bourrelet étant en contact avec la vitre sur toute la largeur de celle-ci et de manière que lorsque la vitre est ouverte partiellement, le bourrelet reste en contact avec la vitre empêchant les insectes de pénétrer dans l'habitacle.

IPC 1-7

B60J 1/20

IPC 8 full level

B60J 1/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60J 1/2011 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9313956A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE DK ES FR GB GR IE IT LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9313956 A1 19930722; AT E155083 T1 19970715; AU 3153393 A 19930803; BE 1006601 A5 19941025; CA 2127790 A1 19930722;
EP 0624130 A1 19941117; EP 0624130 B1 19970709

DOCDB simple family (application)

BE 9300001 W 19930111; AT 93900133 T 19930111; AU 3153393 A 19930111; BE 9200023 A 19920110; CA 2127790 A 19930111;
EP 93900133 A 19930111